

bx 349 om 13.12.2018



Nord Stream AG, Switzerland

**Parsek LLC / ООО Парсек**

Attn: General Manager, Mr. Zharov V.V. / Генеральному директору  
Жарову В.В.  
124460, Moscow, Zelenograd, Designer Guskov Street, House 6, Building  
1/ 124460 г. Москва, Зеленоград, ул. Конструктора Гуськова, дом 6,  
стр.1

**RUSSIA / РОССИЯ**

Your ref.

Dated

Our ref.

(Please repeat in your answer)

000-500-LFR-LET-181210G1

**Nord Stream AG**

Industriestrasse 18  
6302 Zug  
Switzerland  
Phone : +41 41 766 91 91  
Telefax : +41 41 766 91 93

Originator:

**Gulya Vakilova**

Phone extension: 343

Fax extension: 193

E-mail:

Gulya.Vakilova@nord-stream.com

Date

10.12.2018

**Letter of Gratitude**

Dear Mr. Zharov,

The works under Contract No. PO18-1140 dated 02.11.18 related to the diagnostics of the Pulsar L-KS corrosion monitoring device have been completed. The work scope also included restoring the equipment to working condition at Nord Stream Offshore Gas Pipeline, Landfall Russia.

All works have been completed in due time and in accordance with the contract terms and conditions.

We would like to express our gratitude to PARSEK LLC employees for their professionalism, responsiveness and high level of the services rendered.

We wish your company further prosperity and progress!

Kind regards,

Olivier Escola / Оливье Эскола

Maintenance Director / Директор по техническому обслуживанию

**Благодарственное письмо**

Уважаемый Владимир Валерьевич,

В соответствии с заключенным договором подряда № PO18-1140 от 02.11.18г. были выполнены работы по диагностике устройства коррозионного мониторинга УКМ «Пульсар Л-КС» с дальнейшим восстановлением работоспособности оборудования на объекте: «Морской газопровод «Норд Стрим». Береговой участок. Российский сектор».

Все работы выполнены строго в срок и в соответствии с условиями договора.

Выражаем благодарность сотрудникам ООО «ПАРСЕК» за профессиональный подход к работе, оперативность и высокое качество оказанных услуг.

Желаем Вашей компании дальнейшего развития и процветания!

С уважением,

Alessandro Ghisetti / Алессандро Гизетти

Technical Coordinator/ Координатор по техническим вопросам на Береговых Участках